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关于第一届动力系统技术国际研讨会 
延期举办的通知 

 

尊敬的各位嘉宾： 

原定于 2024年 11月初在北京召开的第一届动力系统技

术国际研讨会因故延期举行，调整后的具体时间将另行通知。 

因研讨会延期给您造成的不便，我们深表歉意，敬请谅

解！感谢您长期以来对内燃机与动力系统全国重点实验室的

鼎力支持和衷心厚爱！ 

特此通知。 

 

 

 

 

内燃机与动力系统全国重点实验室 

                2024 年 10 月 11 日         

 



 

 

内燃机与动力系统全国重点实验室 

State Key Laboratory of Engine and Powertrain System 

Add: No. 197A, Fushou East Street, High-tech Industrial 
Development Zone, Weifang, Shandong 
Zip Code: 261061 
 

E-mail：skleps@weichai.com 
Website：https: //www.skleps.cn 
 

 

 

Notice on the Postponement of  

The First International Conference on Powertrain System Technology 

 

Dear Guests, 

 

The First International Conference on Powertrain System Technology 

originally scheduled to be held in Beijing in early November, 2024 has 

been postponed. The specific time of convening will be announced later. 

 

We sincerely apologize for any inconvenience caused by the postponement 

of the Conference and appreciate your understanding. Here we would also 

like to thank you for your long-term and sincere support to the State Key 

Laboratory of Engine and Powertrain System. 

 

We hope to see you soon in the future. 

 

State Key Laboratory of Engine and Powertrain System 

            October 11, 2024 

 

      




